

Ajuntament de Petrer

Aprovació definitiva del pla acústic municipal. [2009/4528]

El ple de l'Ajuntament, en la sessió ordinària celebrada el dia 26 de febrer de 2009, va adoptar l'acord següent:

«3. Aprovació definitiva del pla acústic municipal. El secretari general de la corporació, per ordre de la Presidència, dóna compte de la proposta de la Regidoria de Medi Ambient en què s'expressa que la Llei 7/2002, de 3 de desembre, de Protecció contra la Contaminació Acústica, establix en l'article 22.1 que “Els municipis de més de 20.000 habitants elaboraran els seus respectius plans acústics, els quals tindran en compte tot el terme municipal”.

L'objecte d'este pla és la identificació de les àrees acústiques existents en el municipi en funció de l'ús que sobre estes existisca o estiga previst i les seues condicions acústiques, així com l'adopció de mesures que permeten la progressiva reducció dels seus nivells sonors per a situar-los per davall dels previstos en la present llei.

En el marc d'esta normativa, s'ha elaborat el Pla Acústic Municipal del Municipi de Petrer, el qual consta d'un mapa acústic i d'un programa d'actuació subscrit per un tècnic competent.

El projecte de pla acústic municipal ha sigut sotmès a tràmit d'informació pública pel termini d'un mes, i s'ha donat audiència també a les associacions veïnals interessades. Així mateix, s'ha sol·licitat un informe a les administracions que pogueren resultar afectades.

Finalment, la Conselleria de Medi Ambient, Aigua, Urbanisme i Habitatge, a la qual corresponen les competències en matèria de medi ambient, com a últim tràmit previ a la seu aprovació, ha emés un informe vinculant sobre el Pla, i ha establert com a conclusió que “El contingut del projecte del pla acústic municipal presentat per l'Ajuntament de Petrer s'adqua a l'establert en la Llei 7/2002, de 3 de desembre, de la Generalitat Valenciana, de Protecció contra la Contaminació Acústica, i al Decret 104/2006, de 14 de juliol, del Consell, de planificació i gestió en matèria de contaminació acústica.

Finalment, cal recordar que, d'acord amb l'article 16 del Decret 104/2006, el pla acústic municipal haurà de revisar-se i aprovar-se, almenys, cada cinc anys”.

Atés que l'article 24.4 indica que l'aprovació del pla acústic corresponderà al Ple de l'Ajuntament, basant-se en tot el que antecedia i vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa d'Urbanisme, després de l'explicació de la regidora delegada de Medi Ambient, M^a José Villaplana Colomer, en els termes de la proposta, s'obri el debat i, com que no es produïxen intervencions, l'alcalde sotmet este assumpte a votació i la corporació municipal, per unanimitat, acorda:

Primer. Aprovar definitivament el pla acústic municipal.

Segon. Publicar este acord d'aprovació en el *Butlletí Oficial de la Província d'Alacant* i el *Diari Oficial de la Comunitat Valenciana*, el qual entrerà en vigor l'endemà de la seu publicació».

La qual cosa es fa pública per a coneixement general.

Petrer, 22 d'abril de 2009.— L'alcalde: Pascual Díaz Amat.

Ayuntamiento de Petrer

Aprobación definitiva del plan acústico municipal. [2009/4528]

El Ayuntamiento pleno, en sesión ordinaria celebrada el día 26 de febrero de 2009, adoptó el siguiente acuerdo:

«3. Aprobación definitiva del plan acústico municipal. Por el secretario general de la corporación, de orden de la Presidencia, se da cuenta de la propuesta de la Concejalía de Medio Ambiente en la que se expresa que la Ley 7/2002, de 3 de diciembre, de Protección contra la Contaminación Acústica, establece en su artículo 22.1 que “Los municipios de más de 20.000 habitantes elaborarán sus respectivos planes acústicos que contemplarán todo el término municipal”.

El objeto de este plan es la identificación de las áreas acústicas existentes en el municipio en función del uso que sobre las mismas exista o esté previsto y sus condiciones acústicas, así como la adopción de medidas que permitan la progresiva reducción de sus niveles sonoros para situarlos por debajo de los previstos en la presente ley.

En el marco de esta normativa, se ha elaborado el Plan Acústico Municipal del Municipio de Petrer, que consta de un mapa acústico y un programa de actuación suscrito por técnico competente.

El proyecto de plan acústico municipal ha sido sometido a trámite de información pública por el plazo de un mes, dándose audiencia también a las asociaciones vecinales interesadas. Asimismo se ha solicitado informe de las administraciones que pudieran resultar afectadas.

Finalmente, la Conselleria de Medio Ambiente, Agua, Urbanismo y Vivienda, a la que corresponden las competencias en materia de medio ambiente, como último trámite previo a su aprobación, ha emitido informe vinculante sobre el plan, estableciendo como conclusión que “El contenido del proyecto de plan acústico municipal presentado por el Ayuntamiento de Petrer se adecua al establecido en la Ley 7/2002, de 3 de diciembre, de la Generalitat Valenciana, de Protección contra la Contaminación Acústica, y al Decreto 104/2006, de 14 de julio, del Consell, de planificación y gestión en materia de contaminación acústica.

Por último, recordar que, de acuerdo con el artículo 16 del Decreto 104/2006, el plan acústico municipal deberá revisarse y aprobarse, al menos, cada cinco años”.

Considerando que el artículo 24.4 indica que la aprobación del plan acústico corresponderá al Pleno del Ayuntamiento, en base a cuanto antecede y visto el dictamen favorable de la Comisión Informativa de Urbanismo, tras la explicación de la concejala delegada de Medio Ambiente, M^a José Villaplana Colomer, en los términos de la propuesta, se abre el debate y no produciéndose intervenciones, el alcalde somete este asunto a votación y, la corporación municipal, por unanimidad, acuerda:

Primero. Aprobar definitivamente el plan acústico municipal.

Segundo. Publicar este acuerdo de aprobación en el *Boletín Oficial de la Provincia de Alicante* y el *Diari Oficial de la Comunitat Valenciana*, que entrará en vigor el día siguiente al de su publicación».

Lo que se hace público para general conocimiento.

Petrer, 22 de abril de 2009.— El alcalde: Pascual Díaz Amat.